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Opening en vaststelling agenda  

De vergadering vindt live plaats. Bij afwezigheid van de voorzitter wordt de 

vergadering voorgezeten door de plaatsvervangend voorzitter. Bijna alle leden zijn 

aanwezig. Eén lid neemt digitaal aan de vergadering deel. Tevens nemen de 

algemeen secretaris en drie medewerkers deel. Bij één agendapunt is een oud 

NCad-lid digitaal aanwezig. 

 

De plaatsvervangend voorzitter heet de aanwezigen welkom in het bijzonder het 

nieuwe NCad-lid. Na een kennismakingsronde wordt de agenda vastgesteld. 

 

 

Mededelingen 

 

Mogelijk of schijnbaar conflicterende activiteiten en activiteiten van belang voor 

het NCad 

Monique Janssens is gevraagd door het tijdschrift van Diergeneeskunde een 

commentaar te schrijven inzake ethische afwegingen. De uitspraken daarin doet 

zij op persoonlijke titel. 

 

Jan-Bas Prins geeft aan dat vorige week het BATI-rapport is aangeboden aan TPI. 

Het betreft een instrument om te kunnen benchmarken. 

Dit instrument kan bijvoorbeeld vorderingen bij transitie in beeld brengen. Om dit 

instrument in het veld te kunnen toepassen is financiering noodzakelijk. 

 

Stavaza evaluatiestelsel 

De algemeen secretaris licht de stand van zaken toe. De evaluatie is momenteel in 

een verkennende fase, waarbij zowel de voorzitter als de algemeen secretaris zijn 

geïnterviewd. Dat gesprek richtte zich voornamelijk op de vergunningverlening en 

optimalisatie binnen het huidige stelsel. 

 

Open dag Radboud Universiteit 

Een medewerker van het NCad geeft een toelichting. De meeste bezoekers 

kwamen uit het neurobiologisch veld. Daarbij viel op dat een verschuiving van 

dierproeven richting new approach methods (NAMs) heel vanzelfsprekend was. 

 

Onderwerpen voor WC12 

Het 12de World Congress on Alternatives and Animal Use in the Life Sciences 
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(WC12) vindt plaats van 27 t/m 31 augustus 2023. Er is gelegenheid tot 17 juni 

om voorstellen te doen voor een sessie. Het NCad is voornemens om een voorstel 

te doen over streefbeelden, waarbij zal worden gevraagd aan TPI om daarin te 

participeren.  

 

Helpathon 

Een medewerker van het NCad doet mee aan een TPI-Helpathon die zal 

plaatsvinden op 9 en 10 juni.  De vraag daarbij was hoe Helpathons een meer 

structurele rol kunnen spelen bij het verminderen van proefdiergebruik. Een 

Helpathon is een verkennende, co-creatieve bijeenkomst  waarin ruimte voor 

100% proefdiervrij pionieren wordt gecreëerd. De kans op innovatie wordt 

vergroot door in een bepaalde opzet toeval te organiseren en deelnemers zelf de 

agenda van de bijeenkomst te laten bepalen.  

Hoogleraar Utrecht 

Merel Ritskes-Hoitinga wordt per 1 juni 2022 benoemd tot hoogleraar Evidence-

Based Transitie Proefdiervrije Innovaties bij de faculteit Diergeneeskunde van de 

Universiteit Utrecht. 

 

Overleg CCD/NCad 

Binnenkort vindt er weer een overleg plaats tussen het NCad en de CCD. 

Daaraan zal een aantal leden van het NCad deelnemen. 

 

Communicatie 

Binnenkort zal een senior communicatieadviseur in deeltijd worden toegevoegd 

aan het ondersteunend bureau om de communicatie vanuit het NCad verder te 

optimaliseren. Daarbij zal in ieder geval gekeken worden naar de opzet van de 

website en de opmaak van de adviezen. 

 

Voortgang Jaarplan 

De algemeen secretaris geeft een toelichting op voorliggende documenten. Er 

wordt twee maal per jaar in een NCad-vergadering gekeken naar de voortgang 

van de werkzaamheden zoals benoemd in het jaarplan. De stand van zaken van 

een aantal punten wordt nader besproken, waarbij afspraken worden gemaakt 

over een verdere invulling. Geconstateerd wordt dat de werkzaamheden goed op 

schema liggen. 

In een volgende vergadering zal worden bekeken welk veld een eventueel 

streefbeeld kan oppakken. We verzamelen daarvoor onder andere informatie 

vanuit FELASA. 

Voor het actualiseren van CoP’s is er tijdens de vergadering een stappenplan 

besproken om tot een lijst te komen van CoP’s die actualisering behoeven en 

onderwerpen waarvoor een CoP zeer wenselijk wordt geacht. 

Met betrekking tot het streefbeeld cardiovasculair wordt contact gezocht met ons 

aanspreekpunt om te bekijken wat het NCad voor de implementatie van het 

streefbeeld kan betekenen. 

 

Plan van Aanpak vervolg transitieadvies 

Eén van de verantwoordelijke NCad-leden geeft een toelichting op voorliggend 

plan. Een aantal zaken dient nog nader te worden besproken met de expert op het 

gebied van transities, die het NCad al eerder heeft benaderd. Tevens zal nog 

worden bekeken of de rol van de overheid en de EU specifieker in het plan van 
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aanpak dient te worden beschreven. Er zal voor een volgende vergadering een 

vertaalslag naar een stappenplan worden gemaakt. 
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FELASA 2022 

Van 13 t/m 16 juni vindt in Marseille het FELASA-congres plaats. Een aantal leden 

en medewerkers van het NCad zal daarbij aanwezig zijn en sommigen geven ook 

één of meerdere presentaties.  

 

Ernstig Ongerief 

Het verantwoordelijke NCad-lid geeft een toelichting. Er is contact geweest met de 

RSPCA om te bekijken of de roadmap van hen van toegevoegde waarde kan zijn 

voor het Nederlandse veld. Vanuit het NCad zal er contact worden gezocht met 

het IvD-Platform om daarover in gesprek te gaan. In een volgende vergadering 

zal hierover worden bericht. 

 

Humaan weefsel 

Dit is de eerste keer dat het conceptadvies in het NCad wordt besproken. De 

verantwoordelijke NCad-leden geven een toelichting, waarna ieder lid zijn of haar 

opmerkingen en aanvullingen kenbaar kan maken. Op basis van de inbreng van 

alle NCad-leden optimaliseert de medewerker van het NCad het advies. Het 

streven is om het advies in de NCad-vergadering van september te accorderen.  

 

Actielijst 

Geen bijzonderheden. 

 

Verslag vorige bijeenkomst 

Met een enkele wijziging wordt het verslag goedgekeurd. 

 

Rondvraag 

Een NCad-lid attendeert erop dat DALAS nog zou worden betrokken bij het 

streefbeeld Onderwijs MBO/HBO. 

 


